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Zápis č. 2 

ze zasedání Výboru pro rozvoj cestovního ruchu 

Zastupitelstva Olomouckého kraje 

ze dne 18. 3. 2021 

 

Přítomni: Omluveni: 

Ing. Mgr. Hana Vacková – předsedkyně doc. PhDr. Karel Konečný, CSc. 

Mgr. Michal Stoupa Radek Hofer 

Jiří Juráš  

Aleš Valnoha  

Bc. Jakub Jüngling Tajemník výboru: 

Ing. Petr Mudra Bc. Hedvika Součková 

Lukáš Drlík  

Zdislav Ház, DiS. Hosté: 

Tomáš Šulák Ing. Bc. Milada Sokolová 

Bc. Jan Žůrek Mgr. Josef Tetera 

Mgr. Josef Kaštil Bc. Tomáš Weber 

Ing. Lubomír Žmolík Mgr. Radek Stojan 

Mgr. Djamila Bekhedda Mgr. Tomáš Rak, MBA 

Martin Křupka  

Marcela Župková  

  

  

 
Program: 
 
1. Zahájení 

2. Schválení stálých hostů  

3. Představení Centrály cestovního ruchu Olomouckého kraje 
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4. Vyhodnocení žádostí o dotace z dotačního programu 13_01_Program na podporu 
cestovního ruchu a zahraničních vztahů 2021 

4.1. Nadregionální akce cestovního ruchu 

4.2. Podpora zkvalitnění služeb turistických informačních center v Olomouckém kraji 

4.3. Podpora rozvoje cestovního ruchu v Olomouckém kraji 

5. Individuální žádosti o dotaci v oblasti cestovního ruchu 

6. Různé 

 

 

Zápis: 

1. Zahájení 

Předsedkyně přivítala členy výboru, představila novou tajemnici Výboru Bc. Hedviku 
Součkovou z odd. cestovního ruchu a vnějších vztahů. Dále představila přítomné hosty, 
seznámila členy výboru s programem a konstatovala, že Výbor je usnášeníschopný. 

Program 2. zasedání Výboru pro rozvoj cestovního ruchu Zastupitelstva Olomouckého kraje 
byl jednohlasně schválen. 

 

2. Schválení stálých hostů  

Výbor schválil přítomnost Mgr. Radka Stojana, ředitele centrály cestovního ruchu 
Olomouckého kraje (CCROK) a Mgr. Tomáše Raka, MBA, ředitele Jeseníky – Sdružení 
cestovního ruchu (J – SCR) na všech jednáních Výboru. 

 

3. Představení Centrály cestovního ruchu Olomouckého kraje 

CCROK představil Mgr. Radek Stojan. Založení CCROK bylo schváleno ZOK v září 2019  
a činnost zahájila v lednu 2020. Jako krajská organizace destinačního managementu může 
čerpat finance na marketing ze státních zdrojů. V současné době CCROK realizuje projekt 
za cca 3 mil. Kč. CCROK zajišťuje turistický portál, prezentaci na sociálních médiích, 
filmovou kancelář, convention bureau, kampaně a výstavy. Aktivity jsou koordinovány 
s Olomouckým krajem i oběma sdruženími cestovního ruchu.  

Diskuze: 

Tomáš Šulák: Jaké jsou aktivity zmíněného projektu? Bude zde prostor i pro téma „cesty na 
venkov“? 

Mgr. Stojan: Z projektu je realizováno doplnění fotobanky, nové tematické video spoty, 
výzkum a on-line kampaň, která je cílená na propagaci jednotlivých lokalit. 

Lukáš Drlík: Je natáčení koordinováno? 
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Mgr. Stojan: CCROK komunikuje se subjekty, u nichž natáčení probíhá. 

Výbor vzal na vědomí informace k tomuto bodu jednání. 

 

4. Vyhodnocení žádostí o dotace z dotačního programu 13_01_Program na 
podporu cestovního ruchu a zahraničních vztahů 2021 

Bc. Hedvika Součková zaslala všem členům výboru podklady pro hodnocení jednotlivých 
žádostí a ti měli možnost se ke všem žádostem vyjadřovat.  

4.1. Nadregionální akce cestovního ruchu 

Dotační titul představil Bc. Tomáš Weber. Na dotační titul č. 1 je určena částka 1 000 000 
Kč. Maximální výše dotace na jednu akci činí 100 000 Kč, minimální výše dotace činí  
50 000 Kč. 

Do dotačního titulu č. 1 bylo podáno celkem 12 žádostí v celkové výši 1 053 600 Kč. Žádosti 
byly hodnoceny dle schválených kritérií. Hodnotící kritéria A byla vyhodnocena 
administrátorem dotačního titulu. Kritérium B1 zpracoval administrátor, kritérium B2 
zpracovalo příslušné sdružení cestovního ruchu a toto hodnocení bylo předloženo Výboru 
pro rozvoj cestovního ruchu. Hodnotící kritérium C spadá do kompetence Rady 
Olomouckého kraje. Dle získaných bodů je 10 žádostem navržena plná podpora, 2 žádosti 
mají vzhledem k alokaci dotačního titulu podporu krácenou. 

Diskuze:  

Tomáš Šulák: Jaká je úloha Výboru, když návrh hodnocení kritéria B, které je v kompetenci 
Výboru, zpracovali administrátoři? 

Ing. Petr Mudra: Výbor dostává hodnocení předvyplněné, ale má možnost změny. 

Bc. Weber: Kritéria jsou přesně definovaná a jsou obodovaná určitým počtem bodů (např. 
délka trvání akce, četnost opakování, návštěvnost, soulad s marketingovými a koncepčními 
záměry). To zaručuje transparentnost hodnocení.  

Ing. Sokolová: Není zde tedy prostor pro subjektivní hodnocení ani politické preference.  

Ing. Lubomír Žmolík ocenil předchystání podkladů. 

Bc. Jakub Jüngling požádal, aby materiály byly rozesílány min. 1 týden před jednáním 
Výboru.  

Výbor vzal na vědomí podané informace, schválil bodové hodnocení podaných 
žádostí dle hodnotícího kritéria B a doporučil Zastupitelstvu Olomouckého kraje 
schválit poskytnutí dotací pro vybrané žádosti na základě získaného bodového 
ohodnocení. 

4.2. Podpora zkvalitnění služeb turistických informačních center v Olomouckém 
kraji 

Dotační titul představila Bc. Hedvika Součková, DiS. Na dotační titul č. 3 je určena částka 
600.000 Kč. Maximální výše dotace na jednu akci činí 30.000 Kč, minimální výše dotace 
činí 10.000 Kč. 
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Do dotačního titulu č. 3 bylo podáno celkem 30 žádostí v celkové výši 898.900 Kč. Všech 
30 žádostí splňovalo potřebné náležitosti a bylo podrobeno bodovému hodnocení dle 
schválených kritérií. Hodnotící kritéria A byla vyhodnocena administrátorem dotačního titulu. 
Hodnotící kritérium B bylo předloženo Výboru pro rozvoj cestovního ruchu. Bodové 
hodnocení je přesně dáno dle aktivit předloženého projektu. 

Diskuse:  

Ing. Lubomír Žmolík upozornil na střet zájmů v případě žádosti obce Lipová – lázně.  

Tomáš Šulák požádal o podrobnosti k žádostem Jana Machovského a obce Štíty, které mají 
dosti rozdílný počet bodů v kritériu B. 

Bc. Součková: Projekt Jana Machovského zahrnuje tvorbu propagačního materiálu 
k novému produktu, zřízení hotspotu a zajištění vybavení pro cyklisty. Projekt obce Štíty 
počítá pouze s pořízením nového vybavení TIC. 

Mgr. Josef Tetera upozornil na opravu bodování kritérií C2 u prvních dvou žádostí z důvodu 
technické chyby při zpracování. V obou případech je navrženo 15 bodů. 

Mgr. Djamila Bekheda uvedla, že Olomoucký kraj má díky podpoře nejvíce certifikovaných 
TIC v republice, v regionu Střední Morava jich je přes 20. 

Členové Výboru souhlasili s navrženým bodovým hodnocením a přijali níže uvedené 
usnesení. 

Výbor vzal na vědomí podané informace, schválil bodové hodnocení podaných 
žádostí dle hodnotícího kritéria B a doporučil Zastupitelstvu Olomouckého kraje 
schválit poskytnutí dotací pro vybrané žádosti na základě získaného bodového 
ohodnocení. 

4.3. Podpora rozvoje cestovního ruchu v Olomouckém kraji 

Dotační titul představil Bc. Tomáš Weber. Na dotační titul č. 4 je určena částka 6 100 000 
Kč. Maximální výše dotace na jednu akci činí 500 000 Kč, minimální výše dotace činí 
100 000 Kč. 

Do dotačního titulu č. 4 bylo podáno celkem 32 žádostí, z toho 10 nezískalo minimální počet 
bodů (151) potřebných k přiznání podpory. Dle pravidel projektu je alokace postupně 
rozdělována dle pořadí nejúspěšnějším projektům až do jejího vyčerpání. K plné výši 
podpory je navrženo 14 žádostí, 1 žádost má podporu krácenou. Zbylí žadatelé nemohou 
být uspokojeni. Pozdní rozeslání podkladů bylo způsobeno problémy s územním plánem  
a majetkoprávními vztahy u dvou žádostí, které byly nakonec vyřazeny ze seznamu. 
Hodnotící kritéria A byla vyhodnocena administrátorem dotačního titulu. Hodnotící kritérium 
B bylo předloženo Výboru ke schválení. 

Diskuze: 

Ing. Lubomír Žmolík požádal o upřesnění lokace projektu Repechy Crew.  

Bc. Weber: Jedná se o Drahanskou vrchovinu s nadmořskou výškou nad 500 m. 

Tomáš Šulák: Navrhl nepodpořit projekty žadatelů: Cyklostezka Bečva, PARK SPORTU 
Hrubá Voda a Statutární město Prostějov. Naopak navrhuje přidat body žadatelům: Řeka 
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Morava pro Olomouc, Gm5, Navara Petr. Podpořil by i žádosti Velkorakovského 
minipivovaru a Repechy Crew. Podpora by měla směřovat na venkov. 

Mgr. Radek Stojan: Oceňuje projekty Řeka Morava pro Olomouc a Repechy Crew, avšak 
kvůli nevhodnému umístění souhlasí s návrhem tyto žádosti v letošním roce nepodpořit. 

Mgr. Djamila Bekheda potvrdila, že projekty mají dobré aktivity, ale jsou nevhodně umístěné. 
Po vyřešení problémů mohou být v budoucnu podpořeny. 

Bc. Weber: Hodnotící kritéria jsou dána pravidly dotačního titulu a nelze přidat body, pokud 
projekt dané ukazatele nesplní a naopak. CCROK i obě SCR souhlasí s pravidly  
i hodnocením. Žadatelé mohou přípravu žádostí konzultovat s administrátorem, aby žádost 
byla co nejlépe zpracována, protože kvůli omezeným finančním prostředkům nelze podpořit 
všechny dobré projekty, jen ty nejlepší.  

Ing. Milada Sokolová doplnila, že v rámci přípravy pravidel dotačního programu pro rok 2022 
se Výbor může vyjádřit k návrhu hodnotících kritérií.  

Bc. Jakub Jüngling navrhl rozdělit finance poměrově podle počtu získaných bodů.  

Bc. Weber: Toto je v rozporu s Pravidly.  

Lukáš Drlík: Krácená dotace je často důvodem, že se projekt vůbec nerealizuje.  

Ing. Mgr. Hana Vacková se omluvila z jednání kvůli dalším povinnostem a v souladu s čl. 3 
odst. 7 Jednacího řádu pověřila vedením Výboru Bc. Jana Žůrka. 

Tomáš Šulák upozornil na neuspokojivý stav cyklostezky Bečva a požádal, aby byly 
podpořené projekty kontrolovány. 

Bc. Jan Žůrek ukončil diskuzi, která se týkala současných pravidel hodnocení a rozdělování 
financí. Toto téma bude aktuální na podzim při přípravě pravidel pro rok 2022 

Členové Výboru souhlasili s navrženým bodovým hodnocením a přijali níže uvedené 
usnesení. 

Výbor vzal na vědomí podané informace, schválil bodové hodnocení podaných 
žádostí dle hodnotícího kritéria B a doporučil Zastupitelstvu Olomouckého kraje 
schválit poskytnutí dotací pro vybrané žádosti na základě získaného bodového 
ohodnocení. 

 

5. Individuální žádosti o dotaci v oblasti cestovního ruchu 

Individuální žádosti o dotace představil Bc. Tomáš Weber. Jedná se o doplňkový postup pro 
podporu významných projektů s celokrajským dopadem, které nelze podpořit v rámci 
žádného z dotačních programů vyhlášených pro rok 2021. 

Bc. Hedvika Součková zaslala všem členům výboru seznam podaných žádostí předem  
e-mailem. Doposud bylo podáno 6 žádostí, z toho 3 spadají do oblasti cestovního ruchu. 
Jsou to dlouhodobě podporované projekty celokrajského dopadu. Projekty slouží veřejnosti 
a negenerují zisk. Úprava lyžařských běžeckých tras zajišťuje jejich kvalitní údržbu v celých 
Jeseníkách. Olomouc Region Card je projekt iniciovaný krajem a městem Olomouc, které 
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se podílí na jeho financování. KČT zajišťují údržbu značení tras, jehož systém je jedním 
z nejlepších v Evropě.  

Diskuse:  

Tomáš Šulák: Jaká je koncepce individuálních žádostí, proč nebyly projekty podány  
v rámci dotačního titulu Podpora rozvoje cestovního ruchu v Olomouckém kraji? 

Bc. Weber: Žadatelé jako subjekty jsou vyloučeni z jiných dotačních programů.  

Ing. Lubomír Žmolík doplnil, že na údržbu lyžařských tras přispívá mnoho dalších subjektů 
(mikroregiony, obce, soukromý sektor). 

Členové Výboru souhlasili s podporou předložených projektů a přijali níže uvedené 
usnesení. 

Výbor vzal na vědomí podané informace o hodnocení individuálních žádostí v oblasti 
cestovního ruchu a doporučil Zastupitelstvu Olomouckého kraje rozhodnout  
o poskytnutí dotací dle předloženého návrhu. 

 

6. Různé 

V rámci různého nebyly projednány žádné materiály či informace. 

Ing. Milada Sokolová poděkovala členům za konstruktivní diskuzi. 

 

V Olomouci dne 29. 3. 2021 

Zapsala: Bc. Hedvika Součková 

 

 

 …………………………..                                                                                               
Ing. Mgr. Hana Vacková 

 předsedkyně výboru 

 

 

 


